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青岛超银中学（金沙路校区）招生政策

Qingdao Chaoyin Middle School (Jinsha Road Campus)

Admissions Policy and Procedures

本文件用于规范招生工作，确保程序公开、结果公正。

The purpose of this document is to regulate the admission process and ensure the

transparency of procedures and the fairness of outcomes.

一、使命宣言 Mission Statement

培养能适应未来社会发展的人。

青岛超银中学（金沙路校区）致力于帮助每个学生成为更好的自己。每个学

生都有不同的成长背景和学习风格，也有不同的需求，作为一个多元化学习者社

区，学校的核心价值观是为希望聚合力量，支持我们的学生成为能适应未来社会

发展的终身学习者，并为这个不断变化的世界做出贡献。

Cultivate people who can adapt to future social development.

Qingdao Chaoyin Middle School (Jinsha Road Campus) is committed to helping every

student become a better version of themselves. All students have different backgrounds,

learning styles, and needs. As a diverse community of learners, our core values are to rally

strength for hope and adhere to support our students to be lifelong learners who can adapt

to the future and contribute to a changing world.

二、招生理念 The philosophy of admissions

我校招生工作秉持公平、公正、公开的原则，为所有申请人、家长或监护人

提供清晰定位，使其充分理解我校育人目标。国际文凭中学项目（IBMYP)课程兼

具启发性与挑战性，着重培养学生批判性思维、跨文化理解力及尊重包容的品格，

学校热忱接纳勤勉笃行、具有终身学习能力与国际视野的学子。

The philosophy of admissions：At our school, the admissions process adheres to the

principles of fairness, justice, and transparency. We provide all applicants, parents, or

guardians with clear guidance to fully understand our educational goals. The International

Baccalaureate Middle Years Programme (IBMYP) curriculum is both inspiring and

challenging, designed to cultivate students' critical thinking, intercultural understanding,
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and respect and inclusiveness as core values. We enthusiastically welcome diligent and

committed lifelong learners with global perspectives.

三、招生对象Target Student Cohort

1. 超银教育集团小学校区应届毕业生、企业教职员工子女及其他享受政策优待人

员子女不参加电脑派位，直接录取。

Direct admission shall be granted to:Current sixth-grade graduates of ChaoYin Education

Group elementary campuses, Children of corporate faculty/staff, Policy-preference

eligible candidates.(Exempt from centralized random allocation process)

2. 足球后备人才。

Football prospects for talent development program.

3. 除去符合直升优待条件的学位，剩余名额面向市内三区（市北区、市南区、李

沧区）招生

Remaining enrollment quota opens to applicants from three municipal districts:Shibei

District, Shinan District, Licang District.

四、招生流程 Enrollment Procedure

程序 预计时间 主要工作

校园参观 3月至5月 学校组织探校活动，让家长近距离了解学校。

网上报名 5月初
按当年青岛市义务教育阶段学校初中招生政策

进行线上报名。

电脑派位 5月底-6月初

报名人数不足学校招生计划数量，报名学生全

部录取。

报名人数超过学校招生计划数量，实施电脑派

位随机录取。

录取结束，教育行政部门和学校公布录取结果

和录取学生名单

接受录取 6月初

一旦申请人被录取，须在规定时间内支付学

费。

注：录取以缴费为准，逾期不缴费者视为自

动放弃。

Process
Estimated

Timeline
Key Activities



3

Campus

Tours
March-May

School-organized visits enabling parents to

experience campus life firsthand.

Online

Registration
Early May

Web-based enrollment per Qingdao Municipal

Compulsory Education Policy for Junior Secondary

Admissions.

Centralized

Random

Allocation

Late May

-Early June

Under-subscribed: All applicants admitted if

vacancies exceed applications.

Over-subscribed: Computerized random selection

conducted.

Results published by education authorities and

school.

Acceptance

Confirmation
Early June

Admitted applicants must complete tuition payment

within stipulated deadlines.

Enrollment secured only upon payment;

non-payment constitutes automatic forfeiture.

五、招生政策的审核与修订 Review and refine the admissions policies

青岛超银中学（金沙路校区）的招生政策指导委员会由校长、协调员、

管理团队组成。该委员会主要的职责是协作制定学校的招生政策，确保招生

工作程序公开、结果公正。

青岛超银中学（金沙路校区）招生政策指导委员会对招生政策一年审核

修订一次，此稿的修订时间为2025年4月。

The Admissions Policy Steering Committee of Qingdao Chaoyin Middle School (Jinsha

Road Campus) is composed of principal, MYP coordinator, management teams. The

committee's primary responsibility is to collaborate on developing school admissions

policies, ensure the transparency of procedures and the fairness of outcomes.

The Admissions Policy Steering Committee of Qingdao Chaoyin Middle School (Jinsha

Road Campus) has reviewed and revised the admissions policy once a year, the revision

date of this draft is April 2025.
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